
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld 21 januari 2020
Agendavoorstel VVD en DSSW/SW over het initiatiefvoorstel ondersteuning Stichting Cultuurbrug

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW/SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), J. Puper (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. 
Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones-Kassies (GB), R. Masselink-Den Hollander (VVD), C. Dollekamp-Molleman 
(PvdA) en A. Oosterhuis (PW) 
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: 
Externen: 

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: De heer M. van de Kasteelen
Griffier: De heer R.J. van der Veen

Agendavoorstel VVD en DSSW/SW over het initiatiefvoorstel ondersteuning Stichting Cultuurbrug
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Doeven
Doel bespreking: 
Een vervolg op de gehouden bespreking van 7 januari 2020. Er hebben zich een 7 tal insprekers gemeld die 
in de gelegenheid worden gesteld hun bijdrage te verwoorden. Na elke inspraakreactie krijgen de leden de 
gelegenheid nadere vragen te stellen. Hierna krijgt het college de gelegenheid hun reactie te geven op het 
initiatiefvoorstel en tot slot kunnen er nog vragen aan de initiatiefnemers worden gesteld. 
Inspreker(s): 
De heer G. Douna, namens stichting Talent Westerveld en mevrouw I. Oosterhuis namens de Stichting Tref 
onderwijs. Beiden benadrukken de voordelen van de huidige werkwijze zoals die door Scala wordt 
uitgevoerd. Beiden staan wel open voor gesprekken met andere aanbieders voor zover ze tenminste het 
zelfde programma en zelfde kwaliteit kunnen bieden als Scala.

De heer H. Geertsma namens de gezamenlijke muziekverenigingen. Hechten aan de spreiding van locaties 
waar muziekonderwijs kan worden aangeboden. Men heeft bedenkingen als het muziekonderwijs, ten 
behoeve van de korpsen, wordt ondergebracht bij de Cultuurbrug. Tot nu toe is er geen vruchtbare relatie 
met muziekcentrum Dieverbrug. Wijst op de gemeentelijke aanbestedingsregels. Als wordt gekozen voor 
een andere aanbieder dan nog wel graag vooroverleg met alle betrokkenen.

Mevrouw L. Veld, namens zichzelf. Ze is moeder van twee kinderen die gebruik maken van het aanbod van 
Scala. Ze gaan nu naar Meppel (waar ook het voortgezet onderwijs is). Ze is bang dat, indien de kinderen 
allemaal naar Dieverbrug moeten, er diverse kinderen afhaken. Pleit voor decentraal muziekonderwijs.
De heer Joziasse namens Sla-je-Slag Slagwerkgroepen. Pleit voor het voortbestaan van Muziekcentrum 
Dieverbrug. Er wordt nu gebruik gemaakt van de instrumenten en andere faciliteiten van het 
Muziekcentrum. Als dit ophoudt te bestaan komt het voorbestaan van de Slagwerkgroep op het spel te 
staan.

Mevrouw Bakker spreekt in als ouder van kinderen die gebruik maken van de faciliteiten van Scala. Zij wijst 
er op dat in het voorstel van De Cultuurbrug er alleen sprake is van muziekonderwijs op scholen om de 



groepen 3 t/m 5. Scala biedt dit nu in alle groepen aan. Verder wijst ze op de voordelen van het gebruik van 
ruimten die over de hele gemeente verspreid zijn.

De heer Torreman, directeur-bestuurder Scala. Aan de hand van een Powerpoint presentatie geeft de heer 
Torreman de activiteiten van Scala weer (presentatie is bijgevoegd). Vooraf had hij de leden een factsheet 
gezonden.

Aan alle insprekers zijn door de leden aanvullende vragen gesteld die door de insprekers zijn beantwoord. 
Conclusie voorzitter
Hij concludeert dat de initiatiefnemers hebben aangegeven met een aangepast voorstel te komen. Dit 
aangepaste voorstel zal door hen ruim voor 4 februari aan de leden worden aangeboden. 
Toezegging
De initiatiefnemers (VVD en DSSW-SW) komen ruim voor 4 februari met een aangepast voorstel.
Aantekeningen
Op de vraag van de voorzitter aan de initiatiefnemers of het huidig ingediende voorstel ook het voorstel zal 
zijn waar op een later moment over zal worden gedebatteerd geeft mevrouw Masselink aan waarom de VVD 
en DSSW-SW met dit voorstel zijn gekomen. Ze hebben nu alle insprekers gehoord en zullen zich beraden 
hoe het uiteindelijke voorstel zal gaan luiden. Beide fracties zeggen toe dat een gewijzigd voorstel ruim voor 
4 februari aan de leden zal worden aangeboden. Over dit voorstel zal dan worden gedebatteerd. Wethouder 
Doeven geeft aan nu moeilijk met een reactie te kunnen komen omdat hij het nog komende gewijzigde 
voorstel niet kent. Hij gaat nog wel in op de formele procedure rond het opzeggen van de subsidie van Scala 
met ingang van 1 januari 2021. Dit heeft dus al plaatsgevonden voordat het nu voorliggende voorstel ter 
tafel kwam. De heer Schoenmaker (DSSW-SW) bedankt de insprekers die zowel vanavond als op 7 januari 
hun mening naar voren hebben gebracht. De heer Ballast vraagt zich af of er nu, gezien alle informatie, niet 
even een pas op de plaats moet worden gemaakt bij dit voorstel.
Bekijk hier de live beelden

Bijlage: Power Point Presentatie de heer Torreman.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 4 februari 2020

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden - Hoekstra H. Jager

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20200121_1?start=1269337

